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Verslag Milieuraad – 20 juni 2019 

 
 

 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
 
1) Voorstelling van Ringgroep 02 Halle door Landelijn Rooselaer 

Landelijn geeft een boeiende Ppt-presentatie over hun werking 
 

2) Goedkeuring verslag van 16 mei 2019 
Bij het onderwerp Vleeermuisvriendelijke verlichting was het Hubert De Ridder en niet Francine Van 
Der Perre die overmatige verlichting van bedrijventerreinen aan de orde stelde. Francine pleitte o.a. 
voor minder verlichting en een nachtelijke doofperiode. Dat zou o.a. onze biodiversiteit ten goede 
komen. 
 

3) Verkiezing bestuursleden 
De resultaten van de anonieme stemming: 
Fred Deryckere  - 11 voor, 2 blanco 
Bert Ghysels  - 13 voor 
Gerard Sodderland  - 12 voor, 1 blanco 
Mieke Debaerdemaeker - 13 voor 
 
Met deze uitslag zijn bovenvermelde leden verkozen tot bestuursleden. 

 
4) Inspraak in Strategisch Meerjarenplan 

Voor de actie “Idee zkt Stad” worden de volgende ideeën ingediend namens de Milieuraad: 
1. Het huidige klimaatactieplan evalueren en een nieuw ambitieus klimaatactieplan voor de komende 

jaren opstellen. 
2. Meer, en vooral meer afgescheiden, fietspaden om het gebruik van de fiets verder aan te 

moedigen. 
3. Bij de nieuw aan te leggen Zuidbrug een steile wand voorzien waarin oeverzwaluwen kunnen 

nestelen. 
4. Het promoten van bloemrijke tuinen, bouw- en andere gronden, ook die in eigendom van de stad. 

Dat kan door het verdelen van zakjes bloemzaadmengsels en door promotieactiviteiten zoals een 
evenement waarbij een stadsimker (aan te stellen) uitleg geeft over de vele voordelen en waar ook 
scholen aan kunnen deelnemen. 

5. Stimuleren om meer (fruit)bomen in de tuinen en bijvoorbeeld ook op speelplaatsen van scholen 
aan te planten. 

6. Bij heraanleg van straten en voetpaden of bij nieuwe verkavelingen zoveel mogelijk bomen 
voorzien langs de voetpaden en op pleintjes. 

7. Stimuleren dat gazons minder worden gemaaid waardoor zich een natuurlijker vegetatie kan 
ontwikkelen die o.a. van nut is voor de bijen. 

 
5) Mededelingen/besprekingen 

a) Plantactie 2019 
Zowel Regionaal Landschap Pajottenland en Zennevallei als Stad Halle/Milieuraad organiseren 
jaarlijks een plantactie waarbij inwoners tegen een gereduceerd tarief planten kunnen aankopen. 
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Stad Halle/Milieuraad heeft overwogen hierin samen te werken. Ze verkiest toch haar eigen 
plantactie te houden omdat die een ander sortiment (o.a. ook kleinfruit en klimplanten) aanbiedt 
dan RLPZ en deze ook voordeliger aanbiedt. 
In de communicatie zal worden verwezen naar RLPZ omdat zij ook een eigen sortiment hebben 
(o.a. fruitbomen). 

b) Voorstel nieuw logo Milieuraad 
Fred Deryckere stelt een nieuw Milieuraadlogo voor, dit op basis van het stadslogo. Er worden nog 
kleine wijzigingsvoorstellen gedaan. Het aangepaste voorstel zal nog worden voorgelegd aan de 
afdeling Communicatie en de MR-leden. 

c) Uitvoering geven aan advies (jan. 2018) “Duurzame verpakkingen op de markt” 
Door het uitblijven van regelgeving van het Vlaams Gewest hieromtrent wordt het advies weer 
opgepakt. Er was al een instemming van het College en nu zullen de betrokken ambtenaren in 
overleg met de marktkramers/winkeliers een plan voor invoering uitwerken. 

d) Verlichting St. Rochuskerk 
Het dak van de kerk van  St Rochus is voorzien van invliegopeningen voor vleermuizen. Zoals 
bekend zijn vleermuizen nachtdieren en schuwen zij verlichting. In het naastliggende park en de 
straten daar omheen is al veel licht van de lantaarnpalen. Nu zou er ook verlichting zijn voorzien 
van de kerk zelf. Aansluitingen daarvoor lijken klaar te liggen voor verdere installatie. 
Gevraagd wordt of die plannen er ook echt zijn en worden uitgevoerd. Bram Vandenbroecke zegt 
dat die plannen bij hem niet bekend zijn maar zal dat nog navragen. 
 

6) Adviezen 
a) Vellen van bomen - beoordelingsprincipes en discretionaire bevoegdheden College 

In het collegevoorstel worden de mogelijkheden verkend om er voor  te zorgen dat er minder 
bomen worden gekapt en meer worden herplant. 
Bert Ghysels houdt een warm pleidooi voor het behoud van de vele mooie bomen die er in Halle 
staan. Het zijn zeer waardevolle biotopen van een rijk dieren- en plantenleven in en rond de boom. 
En er zijn de laatste jaren al te veel (laan)bomen in Halle gekapt. En een groeistoornis of ziekte is 
ook niet altijd reden om te kappen.  
Ook Francine Van Der Perre pleit voor de goede zorg voor onze aarde en benadrukt daarin het 
belang van onze bomen die een leefbare atmosfeer in stand houden. 
Er moet worden nagegaan of de vergunningen kunnen worden aangescherpt. Gerard Sodderland 
vraagt daarom ook om meer data: Hoeveel vergunningsaanvragen per jaar zijn er, hoeveel  zijn er 
afgegeven, hoeveel constateringen van onwettige kap en hoeveel boetes zijn er opgelegd en voor 
welk bedrag. 
Michel Debaerdemaeker vindt dat kapvergunningen ontradend werken om bomen aan te planten. 
Wil je die ooit weer verwijderen dan loop je namelijk het risico om dat niet te mogen doen. Daarom 
is hij ook geen voorstander van Agro Forestry projecten. 

 
7) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Geen 
 

8) Nieuws van de verenigingen 
Mercurius: Zonnekijkdag op 7 juli 14u00-17u00 op Stationsplein van Halle 

Myotis: OP 23 augustus is er het Europees weekend  van de Vleermuis. Om 20u00 is er in het 

kasteelpark van Lembeek een kinderwandeling. 

 

9) Varia 
 Esdoornvergiftiging bij paarden 

Michel Debaerdemaecker wil de MR-leden attent maken op de gevaren van Esdoornzaailingen en –
vruchten wanneer die door paarden worden gegeten. De stof daarin, Hypoglucine A, is namelijk 
dodelijk voor paarden. Op zijn weilanden zijn  daardoor al 2 paarden overleden. 
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Michel heeft aan stad Halle gevraagd om ongeveer 23 oude Esdoorns (enkel de giftige soort Acer 
pseudoplatanus) in een naastgelegen park te laten kappen. Een en ander wordt in overleg met Stad 
Halle nog verder bekeken. 
 

 Bestemming omgewaaide Amerikaanse Eik in kasteelpark Lembeek 
Er worden 2 mogelijkheden genoemd. De omgewaaide boom laten liggen om dienst te doen als 
speeltuig voor kinderen. Of van het hout van de boom parkbanken maken, eventueel door 
leerlingen van Halse (technische) scholen. 

 
 Bomen Olmenstraat en Prinsenbos 

Olmenstraat: De 5 bomen die nu schade toebrengen aan het voetpad en de omheiningen van 
tuinen worden vervangen door 5 nieuwe olmen. 
Prinsenbos: De bloembakken die er nu staan worden weggehaald en er komen plantvakken voor 
bomen in de plaats. 

 
Volgende Milieuraad : 19 september 2019 om 20 uur
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Datum Adviesnr
. 

Onderwerp Ingebracht door Opvolging 

21-02-19 01-19  Samenwerkingsovereenkomst tussen de Provincie 
Vlaams-Brabant, Pro Natura en de stad Halle in het kader 
van het project ‘Intergemeentelijke Natuur- en 
Landschapsploegen’ 

College van B&S Geen aanvullende adviezen. Collegebesluit wordt uitgevoerd 

21 -03-19 02-19  Vleermuis (dier-) vriendelijke verlichting  Milieuraad Ingediend op 17 mei 

21-03-19 03-19  Overgaan tot de aankoop van de vijver van Essenbeek 
door stad Halle 

Milieuraad Is ter kennisname aangenomen door het college 

18-04-19 04-19  Herbruikbare bekers tijdens evenementen Milieuraad Nog op te stellen 

16-05-19 05-19  Inspraak in het Strategisch Meerjarenplan Milieuraad Inspraak kan via “Idee zkt stad” 

20-06-19 06-19  Vellen van bomen – beoordelingsprincipes en 
discretionaire bevoegdheden college 

College van B&S  

 07-19     

 08-19     

 09-19     

 10-19     

 11-19     

 12-19     

 13-19     

 14-19     

 15-19     


